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ÅRSMELDING 2010 
 

1.1 Styret 2010: 

Styreleder   Bjørn Ketil Birkeland 

Nestleder    Frode Larsen 

Seniorleder   Pål Erik Johannesen   

Ungdomsleder   Torill Erland/Tove Idsø 

Leder Breddeavdeling  Terje Mauritzen 

 

Vararepresentanter: 

For senioravdelingen   

For ungdomsavdelingen   

For breddedelingen   

 

 

1.2 Utvalg og komiteer: 

 

Breddeutvalget    

Terje Mauritzen  Leder /Jenter - 12 år 

      

      

 

Ungdomsutvalget  Tove Idsø   Jenter  

      

 

 

Trenerkoordinator  Audun Johannesen 

Spillerutvikler   Audun Johannesen 

 

Lisens-/Forsikringsansvarlig Ivaretatt av daglig leder Espen Meling 

 

 

Revisor    BDO Noraudit Stavanger DA 

 

Valgkomite   Stig Olaf Ellefsen  Leder 

Harald Norbø 

Ingve Østbø 

 

1.3 Ansatte: 

Daglig leder   Espen Meling      

 

 

 

 



 

2 Styremøter 2010  

Det har i sesongen 2010 blitt avholdt 10 styremøter i HFK. Saker som har hatt stor fokus 

og krevd mye arbeid har blant annet hvert: 

 

 Tilrettelegging for og gjennomføring av Tine Fotballskole og Bendit Cup. 

 Utdanning av trenere og ledere 

 Redusert klubbens administrasjon 

 Bedre kommunikasjon og bedre oppfølging av klubbens sponsorer (reetablere 

sponsorutvalget)  

 Organisering av dugnader, salgsaktiviteter, etc. 

 

 

Klubbens økonomi/økonomiske status har vært behandlet hvert styremøte slik at styret 

hele tiden har hatt god oversikt over klubbens økonomi. Dagligleder har jevnlig sendt ut 

status og tatt hovedlinjene i styremøtene. 

 

 

 

3    Medlemmer 

2010 ble et år med nedgang i medlemsmassen, nedgangen er såpass at en må fokusere på 

øke antall medlemmer i årene fremover. Noen kan forklares, men Hundvåg fotball må ta 

signalene og følge med i trenden fremover.  

Ved utgangen av året var det registrert 731 medlemmer i klubben hvorav 564 

betalingspliktige.  

Øvrige er klubbetalte medlemmer som trenere, oppmenn, æresmedlemmer og medlemmer 

i styre og utvalg.  

Dette gir en nedgang på 107 medlemmer i 2010.  

Ved utgangen av året var det 52 medlemmer som ikke hadde betalt sin kontingent. Mye 

skyldes nok at kontingenten kom meget sent ut, runde 2 i 2010.  

 

 

4    Adelskalender A-lag 

Spillere med 100 kamper eller mer pr. 31.12.2010: 

 

Nr Navn Kamper 

 

Nr. Navn Kamper 

1 Bjøkne, Sondre 475 

 

31 Madsen, Rune 157 

2 Horvei, Kjell 410 

 

32 Larsen, Kristian 153 

3 Johannessen, Frode 401 

 

33 Vatnaland, Reidar 152 

4 Athammer, Arne 383 

 

34 Øxnevad, Einar 152 

5 Madsen, Olav 368 

 

35 Leknesund, Helge 143 

6 Sunde, Asle 351 

 

36 Meling, Håvard 143 

7 Bjørnøy, Lars Terje 344 

 

37 Johannessen, John 138 

8 Sunde, Helge 328 

 

38 Sundt, Roger 138 

9 Olsen, Roar 314 

 

39 Johannessen, Audun 131 

10 Ommundsen, Bjørnar 271 

 

40 Madsen, Kjell 131 

11 Ellefsen, Olav A 236 

 

41 Debes, Pål 130 

12 Østebø, Rune 229 

 

42 Torsteinbø, Kenneth 128 

13 Hellevik, Jan Magne 227 

 

43 Østbø, Kjell 128 

14 Gilje, Karl Enok 215 

 

44 Eide, Gustav 127 

15 Johnsen, Arnulf 215 

 

45 Løkling, Øyvind 126 



16 Page, Alexander 212 

 

46 Helgeland, Brigt 125 

17 Fosmark, Erik 207 

 

47 Meling, Are 124 

18 Medhus, Trond 206 

 

48 Jensen, Jan Thomas H. 116 

19 Bjerga, Richard 202 

 

49 Mehus, Håkon 115 

20 Bergsagel, Øyvind 194 

 

50 Athammer, Olaf 114 

21 Egeland, Oddvar 184 

 

51 Sæverud, Håvard 109 

22 Kristensen, Ronny 183 

 

52 Bukkøy, Steinar 108 

23 Gjellestad, Norvall 175 

 

53 Nygård, Leif Ådne 108 

24 Østbø, Ingve 172 

 

54 Gardner, Rune 106 

25 Hjelm, Rune 170 

 

55 Øverland, Kristian 105 

26 Førland, Geir Ove 167 

 

56 Grasdal, Rune 102 

27 Ellefsen, Stig Olav 162 

 

57 Husebø, Ole M 101 

28 Torstveit, Stian 160 

    29 Husebø, Oddbjørn 158 

  

  

30 Gulliksen, Frode 157 

     

       

5    Økonomi 2010 

På årsmøtet for 2009 ble det vedtatt et budsjett for 2010 med ca. 3,4 millioner kroner i 

omsetning og et overskudd på ca kr. 200 000,-  

 

Som det fremkommer av regnskapet inntatt bakerst i årsmeldingen ble 2010 et bedre år 

økonomisk enn det tøffe 2009.  

 

2010 var det året vi ikke gjennomførte mange felles dugnader, årsmøtet vedtok heller å 

øke kontingenten slik at alle bidrog mer til fellesskapet enn tidligere år.  

 

Styret har fått en gjennomgang av regnskapet på styremøtene og har hatt oversikt over den 

økonomiske utviklingen.  

 

Styret kan fremlegge et regnskap med ca 3.0 mill i omsetning og et overskudd på kr: 419 

200,-. 

 

Som tidligere år har hver avdeling sitt eget interne regnskap og budsjett. Dette gir styret 

en god mulighet til å kontrollere og styre økonomien i hver avdeling. 

 
 

Styrets bemerkninger om 2010 
 

Klubbens økonomiske situasjon har vært betryggende og god i løpet av 2010. Da vi klarte 

å oppnå overskudd i 2009 var dette til stor hjelp i starten av året. 

Dette har ført til at styret har sluppet å bruke mye tid på økonomi i 2010, dagligleder har 

ført regnskapet utmerket. 

 

Årsmøtet vedtok en økning av kontingenten men samtidig skulle denne sendes ut 2 ganger 

pr år, før sesong start og før høst sesongen. Beklageligvis fikk vi ikke runde 2 ut før 

sesongen nesten var over. Dette har ført til en svikt at inntekter til klubben, men pga 

lavere kostnader enn forutsatt ser dette ut til å gå bra. Men disse pengene kunne vært brukt 

på klubbhuset slik at vi kunne begynt å sette dette i stand. 

Sponsorinntektene har stort sett vært som budsjettert, en stor takk til våre sponsorer som 

stod ved klubben da det blåste som verst i 2009.  

 



Inntektene til klubben er nedadgående og dette bekymrer litt for fremtiden, men vi håper 

den positive ånden som nå er i klubben skal hjelpe oss videre.  

 

Sjelden har vi hørt så mye god ord ute på banene som i år, ansettelsen av Audun 

Johannesen som sportslig leder har vært en suksess. Trenerkabalen for 2011 var tidlig på 

plass og tilbakemeldingene på arbeidet er kjempe bra. 

 

 

HFK har overtatt eierskapet til klubbhuset 100 %, som nevnt i fjor. I løpet av året er det 

satt ned en anleggsgruppe som nå jobber med et kostnadsoverslag på hva det vil koste å 

rehabilitere klubbhuset. Overslag så langt viser en kostnad på neste 7 millioner. Et 

formidabelt beløp men styret er ved godt mot og håper vi kan få inn beløpene via 

forskjellige kanaler.  

 

Espen Meling klubbens dagligleder gjennom mange år valgt i høst å ta nye utfordringer 

hos G4S. Espen er da en av de som har jobbet lengst som dagligleder for en fotballklubb. 

Styret kan ikke annet enn å ønske Espen all mulig lykke videre i sitt nye arbeide.  

 

Vi fant imidlertid en god erstatter i Bjørn Egil Helgeland, han tiltrer stillingen ca. 1. 

februar. Bjørn Egil har lang fartstid i Hundvåg som spiller, trener og leder. Hans far var 

faktisk også med å stifte Hundvåg IL for 40 år siden. 

 

På slutten av året reetablerte vi sponsorutvalget, signalene så langt har gitt positive 

tilbakemeldinger fra klubbens sponsorer.  

Antall sponsorer og oppfølgings-arbeidet er svært krevende. Styret håper at den nye given 

skal bidra til å skape gode relasjoner mellom klubben og sponsorene, sponsorene har 

etterlyst et nettverk og det forsøker vi nå å etablere.  

Målet med dette er fornøyde sponsorer som igjen forhåpentlig vil føre til en langsiktighet i 

avtalene.  

 

HFK har inngått tidenes beste utstyrs avtale med Diadora 

Hundvåg Fotballklubb har inngått tidenes beste utstyrsavtale med Diadora. Avtalen har en 

verdi på 2.9 millioner kroner i fordelt over 5 år for HFK. Viking FK som eliteklubb og 

Hundvåg FK som Breddeklubb vil være Diadoras representanter i Rogaland. 

 

Hundvåg FK og Hundvåg Håndball har hatt et innkjøps samarbeid som har dannet 

resultatet for denne flotte avtalen.  Fra neste sesong vil HFK og HHK (Fra høsten) spille i 

samme klubbdrakter 

- Diadora ble valgt i konkurranse med flere andre leverandører. Wenaas Sport og Fritid er 

en svært solid norsk bedrift med lang erfaring fra sportsbransjen. Det er betryggende for 

oss i valget av utstyrsleverandør, sier Roar Husebø og Olav Ellefsen som har forhandlet 

frem avtalen på vegne av styret i HFK. 

 

Diadora vil også tildele et årlig talentstipend til en verdi av kr.5000,- 

Diadora vil 1 gang i året stille med fysioterapeut og Ortoped på klubbhuset, hvor alle 

spillere i klubben har mulighet for å få tilpasset rett sko eller såle til sin fot. 70-80 % av 

alle spillere bruker feil sko, såle, knotter noe som ofte medfører skader. 

 

Avtalen skal forhandles via MX sporten i Hundvåg krossen, hvor det også vil bli 

medlemsfordeler. Medlemsfordelene innhold vil vi komme tilbake til. Dette har vært 

meget viktig for HFK å få til et lokalt samarbeid slik at vi er med på å forenkle hverdagen 

til våre medlemmer. 

 



HFK`s jenter-13 ble serievinner. Med 15 seirer, 2 uavgjort, og bare et tap. Ledet jentene 

serien fra start til mål, fantastisk. Styret føyer seg inn i rekken av gratulanter.  

Ringen er sluttet for Bjarte som har spilt alle sine barn og ungdoms år i HFK. Siden den 

gang har han spilt for Viking, Start og Randaberg. Sesongen 2011 vil Bjarte være spiller 

utvikler i moderklubben og vi er stolte og glade for å ha Bjarte tilbake i gult og blått 

 

Tine Fotballskole og Bendit Cup, klubbens 2 store sportslige arrangementer, ble også i år 

gjennomført på en fantastisk måte det var mange gode tilbakemeldinger fra deltakere og 

foreldre. På fotball-skolen hadde vi 161 deltakere som hadde fotballskole fredag, lørdag 

og søndag 3. helgen i august.  

Bendit Cup ble arrangert 25. – 26. september, med nesten 1352 spillere på 170 lag fra 27 

forskjellige klubber.  

Takk til alle som var med å bidra på disse arrangementene. 

 

Det styret ser som en av de viktigste delene er at vi nå må sette Hundvåg Fotball først og 

sammen bygge klubbkulturen til et solid fundament. 

 

 

Bjørn Ketil Birkeland  

Leder HFK 

 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Sponsornettverk 2010 

 
15 sponsorer har vært med oss gjennom sesongen 2010.  

 

2010 har vært et meget tungt år å hente sponsor penger. Utover mange trofaste sponsorer, 

som Ahlsell, Cegal, Roar Husebø og Systemair for å nevne noen, så har det vært vanskelig 

å hente inn nye sponsorer. Dette skyldes delvis at mange bedrifter ikke ønsket å sponse 

som etter-dønning av finanskrisen, samt at vi ikke har hatt det samme fokus og aktivitet 

som året før. Det betyr at det henger mange skilt rundt på banene hvor vi ikke har vært 

flinke nok til å hente inn sponsor penger fra nettopp disse skiltsponsorene.  

 

Et lyspunkt for 2010 er at SR-Bank ønsker å gå inn som general sponsor i klubben med et 

betydelig beløp samt at vi får med Premiere Produkter og Norisol med videre som 

draktsponsor.  

 

Ny draktsponsor som kom på banen i slutten av 2010 var våre lokale Unison i krossen. 

Det betyr at vi i slutten av 2010 kun manglet en hovedsponsor på breddeavdeling for å få 

komplette drakter. Regner med at vi får det til før sesongen begynner.  

 

Vi gleder oss veldig til å få nye drakter fra ny leverandør med både nytt design og trykk.  

 

Videre vil Bjørn Egil Helgeland ta over stafett pinnen på sponsor siden, noe jeg tror vil bli 

meget positivt med hensyn til å ha en lokal som jobber fast i klubben og med sponsorene. 

 

Vi har i løpet av året hatt kun ett sponsor treff. 

 

Klubben har fortsatt følgende hovedsponsorater for perioden 2008-2010, men alle 

hovedsponsorater går ut i 2010. 

 

Breddeavdelingen: 

Hovedsponsor    Sparebank1 SR-Bank 

Drakt sponsor    Coffice 

Klubbsponsor    Dolly Dimple’s 

 

Ungdoms- og senioravdelingen: 

Hovedsponsor ungdom og senior Premiere Produkter AS 

Draktsponsor    Orkla Finans 

Klubbsponsor    Norisol 

Bukse reklame    Pulz treningssenter 

 

Hovedsponsor bane                            Unison 

 

Med hilsen 

Bjørn-Arild Samuelsen 

På vegne av sponsorgruppen 

 

 

 

 

 



Årsmeldinger fra avdelingene 

 
Senioravdelingen 
 

A-lag menn  4. divisjon 

Rekruttlag menn Trukket 

Junior menn  2. divisjon 

Oldboys 

 

A-laget. 

Tor Magne Madsen tilbake er tilbake i Hundvåg og har fått ansvaret som hovedtrener, han har 

fått med seg Eirik Fossmark som assistent trener. Sammen hadde de store utfordringer med å 

få samlet trådene, samt skape entusiasme i spiller gruppen.  

For å få dette til ble det forespurt om Audun Steen Johannessen kunne bidra inn mot A-laget. 

Trioen fikk inn flere personer til å dele oppgavene som trengte å løses. Fred, Islam og Torjus 

var allerede med og fikk dermed avløsning. Det ble satt i gang flere tiltak for å øke samhold 

og positivitet i organisasjonen, trenden ble snudd. 

Laget stod sammen, unge spillere fikk muligheten til å spille A-lags fotball. Klubben har 

mange talenter. 

Det ble dratt mange erfaringer denne sesongen noe som har gitt oss noen gode inngangs 

verdier til 2011. 

 

Rekruttlaget. 

Laget ble trukket. 

 

Juniorlaget. 

Laget har hatt en flott sesong, kom på 2. plass i serien. Men på grunn av regel brudd av Hinna 

ble laget tildelt 1.plass og dermed opprykk til Eliten. Innsatsen som ble lagt inn i laget både 

av spillere er å karakterisere som en kjempe prestasjon. Gratulere!! 

2011 blir utfordrende både for spillere og støtte apparat.  

 

Oldboys.  
Med det sosiale som det viktigste aspektet, er dette lag som gir spillere uten alt for store 

ambisjoner, et tilbud om å holde ferdighetene ved like! 

 

For senioravdelingen ser det for tiden meget lovende ut. Vi har et A-lag i rett divisjon med en 

hovedvekt på lokale spillere. Juniorlaget skal ut og kjempe med de beste i distriktet.  

 

Og ikke minst har vi et trenerteam og støtteapparat med kompetanse, iver og et brennende 

ønske om å bidra til at klubben utvikles videre, både på toppen og i bredden. 

 

Med hilsen 

Pål Erik Johannessen 

Seniorleder 

 

 

 

 

 

 

 

 



Ungdomsavdelingen  

 

Ungdomsavdelingen har som foregående år bestått av jenter og gutter mellom 13 og 16 år. 

Ungdomsutvalget består Torill Erland, Tove Idsø og Anne Skryten for å ivareta interessene til 

lagene i ungdomsavdelingen.  

 

Totalt så har vi hatt rundt 170 gutter og jenter som spilte fotball for 13 til 16 års lagene. 

Det har vært stor aktivitet i avdelingen, trenere og lagledere har gjort en meget bra jobb. 

Vi har i 2010 stilt med følgende lag: 

 

 

J13      

(1997) 

G13     

(1997) 

G14     

(1996) 

G15     

(1995) 

G16     

(1994) TOT: 

1 lag 2 lag 2 lag 1 lag 1 lag 7 lag 

 

Jentefotballen er en utfordring som vi må fortsette å jobbe aktivt med. 

 

•        Jenter-13 ble serievinner med 14 seirer, 2 uavgjort, og bare et tap. 

•        Gutt 14 vant både HA Cup 2010 (Haugesund Avis Cup) og Tove Cup. 

• Gutt 13 kom på tredje plass i HA Cup 

•          Ungdomsavdelingen var godt representert i Vildbjerg Cup også i år 

 

Audun Johannessen ble ansatt som Sportslig leder i HFK 1.9.2010 og allerede nå har klubben 

fått merke gode resultater av hans ekspertise.  

 

Hilsen oss i  

Ungdomsavdelingen. 

 

   

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Breddeavdelingen 
Lagene i avdelingen består av gutter og jenter fra 6 til 12 år. Til sammen har det vært 36 

aktive lag i avdelingen. Breddeavdelingen har bestått av følgende lag: 

 

Årsklasse 1998 4 lag  Lillegutt 4 lag Lillejenter 0 lag 

Årsklasse 1999 5 lag  Lillegutt 5 lag Lillejenter 0 lag 

Årsklasse 2000 5 lag  Minigutter 4 lag Minijenter 1 lag 

Årsklasse 2001 6 lag  Minigutter 4 lag Minijenter 2 lag 

Årsklasse 2002 5 lag  Minigutter 5 lag Minijenter 0 lag 

Årsklasse 2003 6 lag  Minigutter 5 lag Minijenter 1 lag 

Årsklasse 2004* 5 lag  Minigutter 5 lag Minijenter 0 lag 

*= disse begynte høsten 2010 

 

 

Det er god aktivitet i lagene, og alle lagene har så godt som komplett støtteapparat og 

lagledelse som fungerer bra.  De fleste lag deltar i løpet av sesongen på flere eksterne 

turneringer i distriktet. 

Årskull 97 og 98 deltok på Plussbank Cup på Sørlandet, der fikk de møte andre lag fra Norge, 

men også utenlandske lag. 

 

Vi har stor entusiasme og bra driv som gjennomgående trend for lagene i avdelingen. Nytt for 

dette året var at de minste ble innrullert rett etter skolestart, slik at de fikk være med på 

Bendit, noe som de satte stor pris på. 

 

 

Breddeutvalget består av: 

Terje Mauritzen, Bredde- og gutteleder 

Tone Olsen, Jenteleder 

 

Treningstider  

De minste lagene (årskull 04-03) hadde i vinter innendørstrening på Skeie, Lunde og 

Hundvåg skole.  Lilleputtlagene har tilbud om to treninger pr. uke, minilagene har en trening 

pr. uke. 

 

Kamper og arrangementer 

Hjemmekamper har blitt avviklet på onsdager for minilagene og tirsdager for lilleputtlagene.  

Kampavviklingen har i år gått greit.  

Alle minilag deltok på klubbens internturnering i vår, en turnering som også i år var 

vellykket. Lillegutt- og lillejentelagene deltok samme helg på Øya Cup – et nytt og bra 

tilskudd til arrangementsfloraen organisert av HFK. Her inviteres lagene fra Buøy og Øyane 

sammen med våre egne 10-12-åringer. De fleste lagene i miniavdelingen deltok også på 

Bendit Cup som Hundvåg var vertskap for i høst. 

 

Som de fleste vet har det vært en glidende overgang fra 7er til 5er fotball i miniavdelingen. 

Dette har nå begynt å sette seg og den optimale fordelingen ligger på ca.10 spillere på hvert 

lag. Lillegutt og lillejenter spiller fortsatt 7`er fotball. 

 

Møter 

Sesongen begynte med innkallelse til lagledermøte i februar hvor vi hadde en grundig 

gjennomgang for laglederne angående økonomi, årets aktiviteter og hva det forventes av 

lagledere og trenere i HFK.  

 

Vi har kun hatt et møte for lagledere og trenere i 2010.  

 



Kurs og ledersituasjon i lagene. 

HFK har ikke avholdt noen kurs i 2010, men det har vært invitasjoner fra andre klubber, som 

vi har deltatt på. 

 

Nye medlemmer 

31. august hadde vi innmelding av nye medlemmer født i 2004. 2004 årgangen vil bestå av 5 

mini guttelag. 

  

 

Hilsen oss i  

Breddeavdelingen 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 



 





 





 

Forslag til kontingentsatser for 2011: 
 

I 2010 delte vi for første gang kontingenten i 2, dette kunne gått godt men pga uklare 

meldinger ble ikke kontingent 2 sendt ut før helt i slutten av sesongen dette førte nok til at 

mange som sluttet ikke betalte runde 2. Dette har kostet klubben mye penger slik at styret 

foreslår en innskjerpelse på betaling av kontingenten. Dvs. at dagligleder skal sende ut 

kontingenten før serie start og før høstsesongen tar til. Alle som da ikke betaler sendes til de 

respektives lagledere som følger opp den enkelte spiller/foreldre. (Dagligleder er fortsatt 

ansvarlig for å få inn mest mulig av kontingent da dette er nødvendig for den daglige driften 

av fotball klubben.     

 

Som en direkte følge av dette foreslår styret at kontingentsatsene for 2011 holdes på  2010 

nivå.  

 

Av regnskapsmessige årsaker videreføres klubbetalt kontingent for trenere/ledere. 

Familierabatt beholdes på 30 %. Gjelder for alle som har 3 eller flere aktive medlemmer innen 

samme husstand. 

 

Styret foreslår følgende kontingentsatser: 

 

                2011 

A-lag 2 100,00 

Rekruttlag 2 000,00 

Juniorlag 2 000,00 

Oldboys/veteran 500,00 

Gutt/Jente 16 (1995) 1 900,00 

Gutt/Jente 15 (1996) 1 800,00 

Gutt/Jente 14 (1997) 1 700,00 

Gutt/Jente 13 (1998) 1 600,00 

Gutt/Jente 12 (1999) 1 500,00 

Gutt/Jente 11 (2000) 1 400,00 

Gutt/Jente 10 (2001) 1 300,00 

Gutt/Jente 9   (2002) 1 200,00 

Gutt/Jente 8   (2003) 1 100,00 

Gutt/Jente 7   (2004) 1 000,00 

Gutt/Jente 6   (2005) Halvt år 450,00 

 

 

Innkomne forslag 

 

 

 

 

 

 


